
Referat fra møte i ODAL ROTARY mandag 12.12.16 – Tronbøl Grendehus 
 
Tilstede: HOGjelsnes – VBraaten – RBrun – SHolm – VHolstad – Hmangset – TWÅsum 
–GDitlefsen – SMPran – Hhove – Gthoner – Aruud – HEBjørnstad  
 
 
Presidenten åpnet møtet og sa at det blir møtefri 02.01.17. Første møtet etter 
nyttår blir peismøte hos Mai Thorhild og Sigvardt Pran. 
 
Presidenten ønsket kveldens foredragsholder velkommen: 
 
HANNE FOSS - tidligere rektor ved Øvrebyen VGS i 16 år og nå på tredje året 
ved Skarnes VGS var invitert til å redegjøre for temaet "Fremtidig skole- og 

tilbudsstruktur i videregående opplæring i Hedmark".📚 
 
I løpet av snaue timen gikk hun mesterlig gjennom den 76 sider lange 
Fylkesrådets innstilling fra møtet 21.11.16. 
 
Bakgrunnen er behovet for å vurdere struktur etter at Fylkeskommunen får 
redusert sine inntekter med 140 mill kr i 2019 sammenlignet med 2014-tall.  
 
Årsaken er bl.a. et synkende antall 16-18 åringer i Hedmark fra dagens 7.213 
til 6.406 i 2025. Videre forventes også et økende antall til private skoler, 
og det er viktig å sikre kvalitet i tilbudet og solide fagmiljø. 
 
Det er idag 14 offentlige VGS i Hedmark, og i innstillingen er det 5 
alternativer til endring i strukturen, der alt. 4 omhandler nedleggelse av 
Skarnes VGS - skolen til Hanne. 
 
Saken skaper naturlig nok stor interesse lokalt, og så gjenstår det å se hva 

Fylkestinget avgjør i april 2017.📝 
 
Du kan lese hele innstillingen her: 
 
http://innsyn.hedmark.org/application/getDocument?filid=2568633.0 
 

For Presidenten: HEBjørnstad 
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